
 

 

Begroting & Meerjarenperspectief 
2024-2027 

 
 

Motie:  23.xxx  
 

Onderwerp: medewerker circulair aanbesteden. 
 

 
De Verenigde Vergadering van het Hoogheemraadschap van Rijnland, bijeen in de vergadering van 
29 november 2023,  
 
 
Constaterende dat: 
 
- Uit de najaars Burap bleek dat Rijnland niet op schema ligt wat betreft circulair aanbesteden omdat 
normering lastig blijkt. 
- Circulariteit een complex en veelzijdig begrip is om toe te passen, waarbij de details van de exacte 
opgave en specifieke omstandigheden bepalend zijn hoe het beste circulair kan worden aanbesteed. 
- Circulair aanbesteden een kwestie is van maatwerk waardoor goede uitvoering hiervan tijd en 
aandacht vergt. 
- Rijnland op de goede weg is en wij dat graag willen voortzetten. 
 
 
 
Overwegende dat:  
 
- Nederland en Rijnland als doel hebben om in 2050 volledig circulair te zijn, hetgeen inhoudt dat 
geen nieuwe grondstoffen worden gebruikt, geen afval wordt geproduceerd en dat er zo min 
mogelijk energie wordt gebruikt. 
- We ons in wereldwijde crises bevinden waardoor deze opgave niet op zich kan laten wachten. 
      
 
Verzoekt het college: 
 
- Met een plan van aanpak te komen over het zo circulair mogelijk aanbesteden.  De VV  hierover bij 
de volgende Burap te informeren. 
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